
 

Képviselői hírlevél 
2010 decemberében         „Már az év, mint homokóra fordul:” 
                 (Babits Mihály) 

Kedves Körzetbéli Lakosok! 
    Bár nagyon távolinak tűnik már 2010. október 3-a, mégis szeretnék ismét 
köszönetet mondani választókörzetünk azon lakosainak, akik biztatással, 
támogatással, s szavazataikkal hozzájárultak ahhoz, hogy a helyhatósági 
választásokon körzetünk egyéni önkormányzati képviselőjévé válasszanak.  
   A Dunaharaszti Közleményekben olvasható szavazati arányok azt mutatják, 
hogy Önök jelentős többségben döntöttek így (sőt, sikerült a városban ismét a 
legtöbb voksot kapnom). Erkölcsi kötelességem, alapvető feladatom, hogy 
igyekezzem megfelelni az elvárásoknak. 
 

Mi történt az elmúlt időszakban? 
   A képviselő-testület október 12-ei, első ülésén – egyhangú szavazással – az 
Oktatási, Művelődési és Sportbizottság (OMSb) elnökévé választott. Nyolc éven 
át vezettem az Oktatási Bizottságot, s úgy érzem, munkánk alapos, kiszámítható 
és színvonalas volt. Többször leírtam, elmondtam: városunk büszke lehet az 
intézményeiben lezajlott fejlesztésekre, bővítésekre. S viszont is igaz: az 
óvodákban, iskolákban, és a többi intézményben folyó belső munka is jó 
színvonalon felel meg a külső elvárásoknak. 
   A képviselői létszám csökkenése miatt az Ifjúsági, Sport és Művelődési 
Bizottságot megszüntették, s e területet hozzácsatolták az oktatáséhoz. Az 
elmúlt hónapot azzal töltöttem, hogy megismerkedjem a város művelődési és 
sportéletének részleteivel is, tisztában legyek a rám váró feladatokkal. Örömmel 
tapasztaltam, hogy mindkét terület igen gazdag eseményekben, s hogy sokrétű 
munka zajlik. Az év végi ünnepekre zajló készülődésben nem is tudtam minden 
meghívásnak eleget tenni, így rengeteg szervezet és egyesület vezetőjével, 
tagjaival szeretnék még megismerkedni. 
 

Önkormányzati és körzetbéli hírek 
 

1. A 2011. évi út– és csapadékvíz-elvezetés tervezésére 15 millió forintot 
biztosít az önkormányzat.  
Ehhez kapcsolódó hír, hogy a Babits közben szikkasztó készült a csapadék 
elnyelésére, amely egy-egy nagyobb eső után tengerré válik, s pincét önt el - 
mint azt a helyszínen tapasztaltam. 
A Soroksári út M0-ás és a HÉV-átjáró közötti szakaszán is kész vannak a 
tervek (engedélyeztetésre várnak). Ódor Sándorral és Farkas Lászlóval (a 
DHRV és a Műszaki Iroda képviseletében) a helyszínen egyeztettük a  

problémás részeket. Jeleztem (mint ahogy testületi üléseken is többször), 
hogy a mély és rosszul elkészített árkok nem töltik be szerepüket. 

2. Többen hívták fel a figyelmem a járdák rossz állapotára. Szinte biztos, hogy 
folytatódik az önkormányzat járdaépítési programja. Tessék résen lenni, s 
március környékén, a Műszaki Irodán jelezni a szándékot! A program a 
pénzkeret kimerüléséig tart minden évben. 

3. A Fő úti Laffert-kúria üzemeltetési jogát (támogatás mellett) átadta az 
önkormányzat a 100%-os állami tulajdonú Örökségvédő Kft.-nek, amelynek 
épp ilyen létesítmények üzemeltetése a profilja. Terveikből csak kiragadok 
néhányat: kiállítások, művészeti estek, jazzkávézó, filmklub, esküvők; a 
kertben nyári kulturális rendezvények. Örülök, hogy egy újabb 
– alapvetően kulturális célokat szolgáló – intézménnyel gazdagodik városunk. 

 

Képviselői munka 
   Az utóbbi hetek sűrű munkával teltek el. Helyhiány miatt csak röviden: 

 pályázatok elbírálása a bizottságban (Bursa Hungarica: 38 fő összesen  
2 millió forintot kap az önkormányzattól; „A mi sulink a legjobb” – 250 
ezer forint); 

 Erkel-verseny és „Határok nélkül” szavalóverseny - zsűri elnök; 
 karácsonyi ajándékcsomagok széthordása; 
 a Szt. István katolikus templom tetőzetének megjavításához képviselő-

társaim támogatását kértem; 
 sikerült még két egyesület karácsonyi rendezvényének támogatását 

megszerveznem a bizottság ez évi maradványából; 
 támogatom a HÉV-megálló környékének (sz)építését célzó törekvéseket; 
 szemetet és hulladékot vitettem el körzetünk több pontjáról, s a 

segítséget köszönöm Módis Viktornak és a DHRV munkatársainak. 
Az év vége felé közeledvén a település éves költségvetésének előkészítése folyik. 
Ez alapvetően a Hivatalban és a bizottságokban zajlik. Én is épp most készítem 
el írásban és adom le az OMSb 2011. évi igényeit, illetve veszem számba 
körzetünk megoldatlan problémáit. Minden, a települést, ill. szűkebb 
területemet érintő ügy bizottsági tárgyalásakor jelen leszek. 
 

   Az év utolsó hónapjában az ember óhatatlanul visszagondol az elmúlt 
eseményekre és számvetést készít. A magánéleti boldogság, a kiegyensúlyozott 
környezet erőt adhat a közért végzett munkához, amely úgy tűnik, 
kifogyhatatlan.  

Minden kedves körzetbéli lakosnak békés karácsonyi ünnepeket és 
boldog új esztendőt kívánok!   

Tisztelettel: Hajdu Zsolt 


